
Reunión co alcalde

O pasado día 10 de Decembro ás 8 da tarde fomos recibidos polo alcalde, D. Juan Antonio
Maceiras e os concelleiros D. Jesús Veiga e D. Antonio Bernardo. Á reunión acudimos cun
dossier de fotos, o cal presentamos para mostrarlles o estado do noso pobo. Ademais
estivemos falando con eles de certas melloras que nos parecen interesantes.

Resumindo moi rapidamente as cuestións máis importantes, a principios do próximo ano
asfaltarase a rúa da praia e ampliarase o parque.

Se queredes ver o noso dossier de fotos e as conclusións ás que chegamos tras a nosa
conversación podedes ler este documento .
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